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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 03-04-2023 in het Getij te 

Rockanje  

Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Betsy Gouman (lid), Ferry 

den Hoed (lid) vanaf 20:55 uur, Leen Klok (lid), Nely van de Kolk (notulist), Fleur Kunst (lid) tot 21:15 

uur en Carmen Visser (lid).   

Afwezig met kennisgeving: Jan Hoogstad (penningmeester) en Maarten-Jan de Koning (lid). 

1. Opening   

Frits opent de vergadering om 20:00 uur en heet Fleur Kunst en Carmen Visser welkom als nieuwe  

leden van de Dorpsraad. 

  

2. Kennismaking nieuwe leden Carmen Visser en Fleur Kunst 

Fleur en Carmen stellen zich voor. Fleur is 21 jaar en studeert aan de Hogeschool Rotterdam 

International Business, Management en Logistiek. Zij is momenteel aan het afstuderen. Haar interesse 

gaat uit naar huisvesting van jongeren. 

Carmen Visser is 53 jaar en werkzaam als medisch pedicure. Zij heeft een praktijk in het Medisch 

Centrum Rockanje Zorg. Vervolgens stellen de aanwezige leden zich voor aan de nieuwe leden. 

 

3. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 8 maart 2023 

Het verslag wordt na de opmerking van Betsy, dat haar naam ontbreekt bij de aanwezige leden 

ongewijzigd vastgesteld.  

 

b. Actiepuntenlijst 

      De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld. 

      De punten 43, 57, 58 en 60 zijn nog niet afgehandeld en blijven in de lijst staan.  

      De overige actiepunten zijn afgehandeld met de opmerkingen van René m.b.t. punt 56, dat er tijdens de 

      raadsvergadering geen punten aan de orde zijn geweest die van belang zijn voor Rockanje. Leen zegt 

      m.b.t. punt 55, dat de gehouden commissievergadering hoofdzakelijk ging over een nieuwe school in 

      Brielle.                                                                                                          

 

4. Stand van zaken schouw 13 april 2023 

     Leen deelt mee, dat er in totaal 29 meldingen binnen zijn gekomen en dat er daarvan 18 in behandeling 

     worden genomen. Vorige week hebben Jan, Leen en Nely ’s avonds een rondje gedaan om een idee te  

     krijgen van de meldingen. Morgenochtend worden de resultaten besproken en aansluitend volgt een  

     bespreking met projectleider Jon Kegge van team Wijkbeheer van de gemeente Voorne aan Zee. Vervolgens  

     geeft Leen uitleg aan de nieuwe leden over de ontwikkelingen rondom de schouw. 

 

5. Lopende zaken 

    * Reactie mw. De Groot 

       We hebben begrip voor de teleurgestelde reactie van mw. De Groot om nu nog geen schouw 

       m.b.t. de staat van trottoirs e.d. uit te voeren. Haar melding wordt meegenomen voor de 
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       volgende schouw inzake “rollatorvriendelijk” centrum. 

 

    * Terugkoppeling uit de “collegetour”van 14 maart 

       Frits doet verslag en zegt dat hij wat afstand heeft ervaren tussen leden van de dorpsraden en de 

       wethouders. Er was tevoren aan de Wijk- en dorpsraden gevraagd om zich in maximaal 3 

       minuten. Daar hield niet iedereen zich aan. 

       Vervolgens werd er in groepen en in aanwezigheid van een wethouder gebrainstormd over de 

       volgende thema’s. 

       1. Welke thema’s zijn volgens u geschikt om op te pakken voor een wijk- of dorpsraad?  

       2. Hoe vertegenwoordigt u als wijk-/dorpsraad uw wijk/dorp? Hoe zorgt u voor draagvlak?  

       3. Op welke wijze communiceert u als de wijk-/dorpsraad met de achterban. 

       Na afloop hebben Frits en Jan nog gesproken met de wethouders die over de participatie en de 

       Dorpsraden gaan. Bij hen was nog niets bekend over subsidie aan de dorpsraad en het 

       beschikbaarstellen van budget voor de uitvoering van de dorpsvisie. Daar is aandacht voor 

       gevraagd. 

       Betsy benadrukt dat het van belang is om de dorpsvisie onder de aandacht te blijven brengen. 

 

    * Oprichting Centraal Afstemmings Overleg (CAO) op voorstel van Dorpsraad Vierpolders 

       Op het voorstel hebben wij als Dorpsraad positief gereageerd en de 1e bijeenkomst is al op 13 

        april. Frits zou als afgevaardigde van onze Dorpsraad deelnemen in dit overleg, maar hij is  

        verhinderd. Hij zal dit laten weten aan de organisatoren. 

        Omdat de oprichting wat formeel gevonden wordt omdat er protocol aan vast hangt, zal Frits 

        laten weten dat onze dorpsraad een wat minder formeel overleg voor ogen heeft waarbij 

        bijvoorbeeld 1 of 2 keer per jaar met elkaar wordt afgestemd. 

 

     *Verzoek Dorpsraad Tinte  

       Als Dorpsraad Rockanje staan we positief op de vraag van de Dorpsraad Tinte om in een kleiner 

       “Westvoorne” verband te blijven afspreken. De uitnodiging van de Dorpsraad Tinte volgt 

       binnenkort. 

 

     *Terugkoppeling gesprek wijkagenten van Rockanje/Oostvoorne 

       Leen vertelt dat het een goed gesprek was. Gesproken is over onveilige situaties m.b.t. snelheid, 

       zebrapaden en drugdealers. Duidelijk is geworden dat op 30 km wegen geen verkeersbeperkende 

       maatregelen mogen worden genomen en op 50 km wegen wel. De Vlielander Heinlaan is een 50 

       km weg met dus een zebrapad bij de oversteek naar de supermarkt. Het op heterdaad betrappen 

       van drugsdealers is een lastige zaak. Er zijn telefoonnummers uitgewisseld door de heren met het 

       verzoek te bellen als er iets is.  

       Binnenkort wordt er een bijeenkomst over inbraakpreventie en oplichting per telefoon gehouden 

       in de Welkomkerk. Afgesproken wordt, dat er tenminste 1 lid van de Dorpsraad bij deze 

       bijeenkomst aanwezig zal zijn. 

 

      Om 20:55 uur sluit Ferry bij de vergadering aan. 
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      *Vraag van de redactie Regio Voorne aan Zee om op de hoogte te worden gehouden van hetgeen 

        er speelt binnen de Dorpsraad 

        Betsy heeft contact gehad met de redactie van Regio Voorne aan Zee en gaat de nieuwsbrieven 

        en berichtgeving omtrent de schouw met hen delen. 

 

      *Terugkoppeling overleg 27 maart jl. over klimaatverandering en zeespiegelstijging en de Impact 

        op Voorne 

        De bottom line is, dat het badstrand verdwijnt. Dit heeft gevolgen voor het toerisme en de 

        overlevingskansen van de horeca. Leen heeft na dit overleg gesproken met de heer Van 

        Bourgonje en vernomen dat de brief, die de Dorpsraad heeft gestuurd over het (tijdelijk) 

        verdwijnen van het evenemententerrein vermoedelijk in het ongerede is geraakt. Het is 

        raadzaam om de brief opnieuw te sturen naar het College en de Raad, zodat de brief als 

        ingekomen stuk wordt gedocumenteerd.  

 

      *Terugkoppeling overleg 28 maart jl. Omgevingsdialoog Maasvlakte/Westelijk Europoort 

        Nely deelt mee, dat het thema van de bijeenkomst Gezonde Leefomgeving was. De bijeenkomst 

        werd geopend door de wethouder Igor Bal en na een voorstelrondje van de aanwezigen, 

        variërend van bewoners, leden Dorp- en Wijkraden, vertegenwoordigers van bedrijven in de 

        Europoort, het Havenbedrijf en Deltalinqs volgde een presentatie over de kwaliteit van de 

        leefomgeving door de GGD.  

        Een verslag van de bijeenkomst en de presentatie van de GGD volgt.  

 

      *Bijeenkomst op 12 april over het verbeteren van de kustbeleving 

        Frits, Leen en Ferry gaan naar deze bijeenkomst. Ferry denkt dat de focus voor Rockanje 

        misschien moet liggen op een kindvriendelijk strand, omdat er geen stroming is en je een eind de 

        zee in kan lopen voordat je tot je knieën in het water staat. 

 

      *Overige zaken: 

        Frits vraagt of we willen nadenken over het zomerrooster. René stuurt ons nog een mail, zodat 

        een ieder kan doorgeven wanneer hij/zij vakantie heeft. 

 

        Ferry vertelt, dat er kortgeleden iemand onwel geworden is op de 1e slag, maar dat er geen AED 

        aanwezig is op het strand. Er hangt er wel één bij de Reddingsbrigade, maar deze hangt binnen 

        en de post is nog niet open. Ferry vraagt zich af of het iets is voor de Dorpsraad om een brief  

        naar de gemeente te sturen. Besloten wordt, dat er brief wordt opgesteld, waarin het probleem 

        wordt gesignaleerd en dat het van belang is dat er zowel op de 1e als op de 2e slag een AED komt 

        en dat deze het hele jaar rond 24/7 openbaar bereikbaar is.  

 

        Er is voor de informatie avond over de Duinzoom 8 op dinsdag 11 april om 20:00 uur in de  

        Stuifakkers een uitnodiging van Korrie Korevaart ontvangen. Frits en Nely gaan hier naar toe. 

 

        Om 21:15 uur verlaat Fleur de vergadering. 
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6. Verzoek redactie Regio Voorne aan Zee 

    Het verzoek van de redactie over ons standpunt omtrent de berichten van inwoners van Rockanje 

    over de slechte toestand van straten en trottoirs wordt even geparkeerd in afwachting van de 

    volgende schouw. 

 

7. Algemene Vergadering 

    Frits stelt voor om begin november een algemene ledenvergadering te houden. Ferry denkt dat 

    deze vergadering, in combinatie met een lezing over een bepaald onderwerp b.v. de verzanding, 

    woningbouw of het masterplan, aantrekkelijker wordt voor bewoners om deze vergadering bij te 

    wonen. Carmen oppert om een filmpje van de te houden schouw te maken en deze dan te laten 

    zien. Het voorstel is om deze vergadering in de kantine van de Tennisvereniging te houden. 

 

8. Overige onderwerpen / rondvraag 

     Leen heeft gezien dat de begroting bekend is, maar het is een heel boekwerk. Hij heeft vernomen, 

     dat er een bijeenkomst volgt met een toelichting over de begroting. Hij zou daar graag naar  

     toe gaan, maar weet niet of het voor iedereen toegankelijk is. Hij gaat dit navragen bij De heer 

     Van Bourgonje. 

 

     En Leen vraagt zich af of het na de provinciale verkiezingen niet een idee is om de partijen aan te 

     schrijven. Besloten wordt om de verzanding onder de aandacht te brengen bij de coalitie- 

     onderhandelaars van de provincie Zuid-Holland 

 

     Nely stelt voor om van de leden van de Dorpsraad een groepsfoto te maken. Voorgesteld wordt 

     om dit voorafgaand aan het volgend overleg te doen. 

 

9. Volgende vergadering / sluiting 

       De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 10 mei 2023 om 20:00 in het Getij. 

 

       Om 21:45 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

                                                                                                                                                                                                 


